
 

 Møteprotokoll 

Utvalg: Formannskapet 

Møtested: Telefonmøte -  
Dato: 05.11.2020 
Tidspunkt: 14:00 - 14:30 

 

Til stede: 

Navn Funksjon Medlem Varamedlem for 
Svein Atle Somby Leder AP  
John Nystad Nestleder SÁB  
Lilija Skljarova Hansen Medlem AP  
Per John Aslaksen Anti Medlem SP  
Kirsten Inger Anti Varamedlem SP  

 

Følgende fra administrasjonen møtte: 

Navn Stilling 
Ann Kristin Holmestrand Møtesekretær 

 

 

 

Underskrift: 

Vi stadfester at møteboka er ført i samsvar med det som ble vedtatt på møtet.  
 

Møteprotokollen er elektronisk godkjent og har ikke håndskrevne signaturer 
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 Politiske saker 
 

 

PS 20/71 Vuodjangilvu Kárášjogas skábmamánu 7-8. beaivve 
2020/Svømmestevne i Karasjok 7-8. november 2020 
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Karasjok 7-8. november 2020 
 

Saksprotokoll i Formannskapet - 05.11.2020  

 

Meannudeapmi/Behandling: 

Votering: 
Kommunedirektørens innstilling ble enstemmig vedtatt 

 

Mearrádus/Vedtak:  

Ovdagoddi bivdá Kárášjoga vuodjansearvvi šluhttehit vuodjangilvvu mii lei plánejuvvon dollojuvvot 
Kárášjogas skábmamánu 7. – 8. Beaivve.  
Ovdagotti mielas ii leat riekta doallat dakkáraš gilvvuid čađahit olles regiovnna oasseváldiiguin, ja danne 
gieldit čađahit dan.  Vuođuštus dasa lea ahte njoammun laská regiovnnas ja guovddášeiseválddiid 
doaimmaid skábmamánu 5. beaivvi 2020 vuođul.  Gieldda jođihangoddi lea ožžon čielga ávžžuhusaid 
Fylkkamánnis ja Fylkkadoaktáris bissehit vuodjangilvvuid regiovnna njoammudili dáfus. 

  

Formannskapet ber Karasjok svømmeklubb om å avlyse det planlagte svømmestevnet i Karasjok 
7-8.november.  Formannskapet finner det ikke riktig at et slikt stevne med deltakere fra hele 
regionen gjennomføres og derfor nedlegges det forbud mot gjennomføring av dette. Dette 
begrunnes med økende smitte i regionen og de tiltak som kom fra sentralt hold 5.november 
2020. Kommuneledelsen har fått en klar anbefaling fra Fylkesmannen og Fylkeslegen om at 
svømmestevnet ikke må gjennomføres slik smittesituasjonen nå er i regionen 

 


